
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt. 

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden. 

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen.  

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART 

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat elan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Sander Loones,  
lijsttrekker Vlaams Parlement

Jean-Marie Dedecker,  
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Beste inwoner van Harelbeke,

Het is met grote trots dat ik u 
informeer over een belangrijke 
ontwikkeling binnen onze afdeling. 
Onze eigen Célestine Vandeputte 
heeft zich kandidaat gesteld als 
16de op de lijst voor het Vlaams 
Parlement. Haar kandidatuur beli-
chaamt de sterke vertegenwoordi-
ging van Harelbeke op het Vlaamse 
politieke toneel.

Als lokale afdeling van de N-VA 
streven we ernaar om de belangen 
van onze stad en haar inwoners 
te behartigen. Met Célestine in de 
race voor een zetel in het Vlaams 
Parlement kunnen we ervan ver-
zekerd zijn dat onze stem gehoord 
zal worden op het hoogste niveau 
van besluitvorming. Haar toewij-
ding aan onze gemeenschap en 
haar vastberadenheid om onze 
belangen te verdedigen, maken 
haar een uitstekende kandidaat 
om onze stad te vertegenwoordi-
gen in het Vlaams Parlement.

Ik doe dan ook een beroep op uw 
steun en vertrouwen voor Célesti-
ne Vandeputte en de N-VA tijdens 
de komende verkiezingen. Samen 
kunnen we bouwen aan een ster-
ker Harelbeke en een welvarender 
Vlaanderen voor ons allemaal.

Met vriendelijke groeten,

Niko Tanghe
Voorzitter N-VA Harelbeke

Célestine Vandeputte, 
uw kandidaat voor 9 juni

Célestine, wie ben je en hoe is jouw pad 

tot nu toe verlopen?

Ik ben vereerd om mezelf voor te stellen 
als uw kandidaat voor het Vlaams Par-
lement. Met 24 jaar ben ik een jonge, ge-
dreven stem, woonachtig in het prachtige 
Bavikhove. Ik behaalde een master in 
Bestuurskunde en Publiek Management, 
waarna ik mijn passie voor politiek volg-
de als communicatiemedewerker voor de 
N-VA in Brussel. Geboren en getogen in 
een Vlaams-
gezind nest van zelfstandigen, kreeg ik 
al snel de politieke microbe te pakken. 
Mijn lokaal engagement begon vroeg: in 
2018 stond ik als jongste kandidaat op de 
N-VA-lijst voor de gemeenteraadsverkie-
zingen hier in mijn thuisbasis Harelbeke.

Waarom besloot je deel te nemen aan de

nationale verkiezingen?

Het zijn de belangrijkste verkiezingen 
van onze generatie. Ik ben dan ook 
trots dat ik deel mag uitmaken van deze 
sterke, West-Vlaamse ploeg. Onze stad, 
Harelbeke, verdient een kandidaat die 
haar belangen vertegenwoordigt. Ik ge-
loof stellig dat je als jonge kandidaat echt 
het verschil kan maken in de politiek. De 
mix van verschillende generaties, erva-
ring en jeugdigheid is nodig om de juiste 
veranderingen door te voeren.

Lees verder op bladzijde 2

Célestine Vandeputte
    16de plaats 

    Vlaams Parlement

Op 9 juni trekt u naar de stembus voor de verkiezing 
van het Vlaams, federaal en Europees parlement.  
De N-VA staat in West-Vlaanderen klaar met ijzer-
sterke lijsten. In Harelbeke kunt u rekenen op een 
kandidaat van eigen bodem: Célestine Vandeputte. 
Zij staat op plaats 16 voor het Vlaams Parlement.  
Wij stelden Célestine een paar vragen.

Harelbeke
APRIL 2024, NR. 1 I V.U.: NIKO TANGHE, OMMEGANGSTRAAT 34, 8530 HARELBEKE (STASEGEM)

www.n-va.be/harelbekeharelbeke@n-va.be N-VA Harelbeke
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Welkom Pieter-Jan Vangheluwe
Pieter-Jan Vangheluwe groeide op in Ledegem, tot de liefde hem in 2015 naar Stase-
gem lokte. Hij werkt bij de firma Geldof. Tijdens het weekend vind je hem vaak op zijn 
mountainbike in onze Gavers of op een whiskyproeverij. Al van jongs af draagt hij de 
visie van de N-VA uit. Door het Harelbeekse en het federale beleid van de laatste jaren 
ging hij uiteindelijk overstag om zelf zijn steentje bij te dragen. Problemen efficiënt 
oplossen met een goede portie gezond verstand is zijn doel. Pieter-Jan wil bijdragen aan 
een leefbare en bruisende stad, met een bloeiende economie.

Fietsherstelzuil en openbare  
fietspomp op de Vrijdomkaai 
Al in de zomervakantie van juli 2023 kaartten we met N-VA Harelbeke aan 
dat het bedroevend is om vast te stellen dat de volledige fietsherstelzuil op de 
Vrijdomkaai onbruikbaar is.

En het gaat van kwaad naar erger: nu is zelfs de bijhorende openbare fietspomp 
ook volledig onbruikbaar. We vinden het als N-VA Harelbeke heel spijtig dat zelfs 
langs een belangrijke, dagelijks druk bereden fietsroute 
niets meer van de tools beschikbaar en bruikbaar is. Zelfs 
een jaar na datum slaagt ons huidig bestuur van de Wei-
reldstad er niet in om dat terug operationeel te maken!

We volgen het verder het alvast verder op, want ook wij 
hechten belang aan de veiligheid van de vele fietsers.

Brecht Vandeburie Gemeenteraadslid 

Wat zijn jouw belangrijkste thema's?

Als N-VA-kandidaat voor het Vlaams Parlement wil ik me in-
zetten op thema’s zoals economie, werk en jeugd. Economische 
groei en werkgelegenheid zijn cruciaal voor de welvaart en het 
welzijn van onze samenleving. In mijn directe omgeving zie ik 
maar al te vaak dat jongeren zich zorgen maken over hun koop-
kracht, een betaalbare huisvestiging en kinderopvang. Deze 
uitdagingen zijn geen abstracte begrippen, maar realiteiten die 
ik dagelijks zie en voel. Dit moet en kan anders.

Wat is jouw visie en hoe wil je die verwezenlijken?

Ik streef naar een sterke Vlaamse economie waar werken en 
ondernemen wordt gestimuleerd. Momenteel kent ons land 
veruit de hoogste belastingdruk op arbeid ter wereld, en de fe-
derale regering heeft geen enkele hervorming doorgevoerd om 
dat aan te pakken. Ik wil meewerken aan een beleid dat meer 
mensen aan de slag krijgt en ervoor zorgt dat werken loont. Een 
beleid dat ook ondernemerschap omarmt, vrij van overdreven 
regelneverij en betutteling. 

Als jonge kandidaat ligt mijn focus ook op een warm en 
bruisend Vlaanderen, met bijzonder aandacht voor de jeugd 

en hun mentaal en fysiek welzijn. Ik geloof in een Vlaanderen 
waar jongeren alle kansen krijgen om te groeien, en waar het 
sociale welzijn voorop staat. Bovendien is het belangrijk dat er 
geïnvesteerd wordt in een groot en divers sportaanbod in eigen 
buurt. Ik hoop daar met uw stem daadwerkelijk verandering in 
te kunnen brengen.

Hoe zie je de komende maanden?

Ik kijk enorm uit om campagne te voeren en samen met mijn 
mede-West-Vlaamse kandidaten de baan op te gaan. Mijn doel 
is helder: zoveel mogelijk West-Vlaamse inwoners overtuigen 
van de juiste keuze. Ik zal er alles aan doen om de stem van  
Harelbeke en de hele regio luid te laten weerklinken in het 
Vlaams Parlement. Samen bouwen we aan een welvarende  
toekomst voor Harelbeke en Vlaande-
ren. Uw stem maakt echt het verschil! 

Vervolg van bladzijde 1

Célestine Vandeputte
    16de plaats 

    Vlaams Parlement
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Uit de gemeenteraad

N-VA zet Harelbeke in beweging vanuit de oppositie
Hazebeek en Pastorietuin Hulste
In het project rond het openleggen van de Hazebeek en de omgevingsaanleg van de pastorietuin in Hulste zorgden we voor 
het volgende: de aanstelling van een landschapsarchitect (wat leidde tot mooiere plannen), het wegnemen van de voorziene 
knip in de Kerkstraat, een doorsteek richting de Kerkstraat, het behoud van de bomenrij in de pastorietuin en vooral het be-
houd van zo’n 35 parkeerplaatsen op de huidige parking. Kortom, het geheel zal resulteren in een mooiere omgeving met toch 
de nodige leefbaarheid voor onze deelgemeente Hulste.

Uitstel Empire Carpets
Een tweede binnengehaald punt is het uitstel van de uitbreiding van Empire Carpets, in het kader van een ruilbestemming 
met de site Plastibert. Die ruilbestemming was goed voor Bavikhove, maar een zeer slechte zaak voor Hulste. Zo’n uitbreiding 
binnen de bebouwde kom van Hulste vinden wij geen goed voorbeeld van nieuwe ruimtelijke ordening, zelfs niet in het geval 
van ruilbestemming. Wij vrezen bovendien voor toekomstige gelijkaardige projecten en hopen dan ook dat die ruimtelijk 
beter worden bekeken. Wij konden bekomen dat er geen politieke meerderheid meer was voor de uitbreiding.

Bankautomaten in deelgemeenten
Een derde punt ging over bankautomaten. We zien in omliggende gemeenten (vooral ook deelgemeenten) nieuwe bankauto-
maten verschijnen. Dat alles in functie van basisbereikbaarheid, onder meer voor senioren en 
mindervaliden. Wij willen ook bankautomaten in onze deelgemeenten. Misschien kan dat zelfs 
in combinatie met al geplande omgevingswerken. Ondertussen kregen we ook positief ant-
woord op onze vraag. In dit laatste jaar van de legislatuur merken we opnieuw dat veel van de 
beloofde investeringen zijn doorgeschoven naar de volgende bestuursperiode. Het zal dus aan 
ons zijn om de nodige accenten te kunnen leggen. De huidige bestuursploeg heeft veel beloofd, 
maar weinig gerealiseerd.

Patrick Claerhout Gemeenteraadslid

Onkruid in Harelbeke:  
geen vuiltje aan de lucht, 
vindt burgemeester
N-VA Harelbeke vindt een nette, leefbare en gezonde stad belang-
rijk. En dus vinden we het maar normaal dat de Stad snel reageert 
bij meldingen door de inwoners. 

Zo maakten we meer dan 10 voorbeelden over aan de verantwoorde-
lijke schepen en de burgemeester. Het ging over onkruid op kruis-
punten en in greppels, soms tot een meter hoog. Omdat we weten dat 
"vuil helaas vuil aantrekt", willen we dat als N-VA Harelbeke aange-
pakt zien!

Helaas reageerde de burgemeester droogweg dat iedereen best voor 
eigen deur veegt en dat de wijkagenten geen tijd over hebben om te 
controleren. De schepen blijft ervan 
overtuigd dat Harelbeke al een zeer 
nette stad is en dat we daarvoor zelfs 
complimenten krijgen van buitenaf.

Brecht Vandeburie Gemeenteraadslid 

www.n-va.be/harelbekeharelbeke@n-va.be N-VA Harelbeke
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